
福建师范大学协和学院成绩绩点计算说明

学生课程成绩考核采用百分制计算，并用绩点来综合评价学

生的学习质量。

一、考核成绩与绩点的关系如下（绩点计算结果保留小数点

后一位）：

考核成绩 M 绩点 C

0-59 0

60-100 C=(M-50)/10

对应列举如下：

考核成绩 M 0-59 ，60 ，61 …70， 71…80， 81… 90， 91… 100

绩 点 C 0 ，1.0 ，1.1 …2.0, 2.1…3.0 ，3.1…4.0，4.1…5.0

二、考核成绩按五级记分制记载的，按下列标准转换成百分

制：优=95 良=85 中=75 及格=65 不及格=0

三、课程学分绩的计算：学分绩=绩点×学分。

四、平均学分绩点的计算：平均学分绩点=所修各门课程学

分绩之和÷所修各门课程的学分数之和。
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Performance Evaluation Criteria for

Concord University College Fujian Normal University

The students’ course examination result is assessed on the percentage calculation

system, and the grade point is adopted to evaluate students’ learning quality

comprehensively.

1. The relationship between Examination Result and Grade Point is as follows (the

calculated result of Grade Point should be round to one decimal place):

Examination Result M Grade Point C

0-59 0

60-100 C=(M-50)/10

The corresponding examples are as follows.

Examination Result M Grade Point C

91…100 4.1…5.0

81…90 3.1…4.0

71…80 2.1…3.0

61…70 1.1…2.0

60 1.0

0-59 0

2. The Examination Result recorded in accordance with the five-level scoring system

shall be converted into a percentage system according to the following standards:

Excellent=95 Good=85 Medium=75 Pass=65 Fail=0

3. Course Credit Score = Grade Point*Credit

4. GPA= ∑ Course Credit Score / ∑ Course Credit
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